
 Zpáva o činnosti žen za rok 2024 

 
V uplynulém cvičebním roce jsme většinu naší činnosti věnovaly přípravě a nácviku 
na XVII. Všesokolský slet ve dnech 30.6. - 5.7.2024. 
Na skladbu "Babí léto" nacvičovalo 10 cvičenek: Hana Aligerová, Gábina Beranová, 
Miluška Dušková, Mirka Dušková, Monika Gottwaldová, Markéta Kotyzová, Jana 
Pražáková, Jaroslava Pražáková, Marianna Smolová a Vlasta Snášelová. 
Během měsíce ledna, února a března jsme jezdily do České Třenové na nácviky 
skladby a doma pilně nacvičovaly každé pondělí, někdy i ve čtvrtek. 
18.5.2024 bylo první veřejné vystoupení v Městečku Trnávka. 
3.6. jsme se předvedly na krajském sletu v Hradci Králové. Tam, při 2. skladbě na 
písničku "Prší krásně, nebe změnilo se v konev plné vláhy", kdy jsme rozvíraly 
deštníky se opravdu spustil silný déšť a my sklidily obrovský potlesk od diváků. 
16.6. jsme vystupovaly na krajském sletu v Pardubicích. To bylo poslední přípravné 
vystoupení a pak už hurá do Prahy. 
Odjížděly jsme 29.6. odpoledně vklakem z Ústí nad Orlicí. Dopravu na nádraží nám 
zajistili hasiči DA, ve kterém byl připraven i panáček na cestu. 
Tentokrát jsme poprvé "jako stařenky", jak říká Mirka, byly ubytované na postelích 
v hotelu učiliště GASTRO na Černém mostě. 
Secvičné v Praze probíhaly v pohodě, bez velkých prostojů a čekání. Takže byl prostor 
i na procházky po Praze. Velkým zážitkem je vždy nedělní průvod centrem Prahy a 
mše sv. za sokoly v katedrále sv. Víta, která je vždy plná sokolů. Dalším velkým 
zážitkem je GALA večer v o2 aréně. 
Vše bylo výborně zorganizované. Dokonce jsme každá měla na velké ploše 
Vršovického stadionu očíslovanou svoji značku, což jsme velice ocenily při přesunech, 
že jsme se neztrácely a věděly kam se vrátit. 
Vrcholné představení žen se skladbou Babí léto bylo v pátek 5. července odpoledne. 
Sice jsme měly trochu trému, jelikož jsme stály v prvních řadách před hlavní tribunou, 
ale vystoupení se nám vydařilo. S dobrým pocitem a plny krásných dojmů jsme se 
večer vracely vlakem domů. 
Velké překvapení na nás čekalo v Ústí na nádraží, kde nás slavnostně přivítal Karel 
domácím chlebem a solí. To byla závěrečná tečka za krásným týdnem plným zážitků a 
bez deště. 
Jelikož tato tradiční slavnostní sokolská akce se koná již po tři století, jsme hrdé 
sokolky, které se v loňském roce účastnily již po čtvrté. 
Na závěr bych chtěla našim ženám poděkovat za reprezentaci, za to, že tomu věnovaly 
tolik hodin ze svého volného času. 
Od září opět navštěvujeme tělocvičnu na cvičení jógy pod vedeném Markéty 
Šmoldasové. Mimo tělocvičnu se scházíme na společné procházky po okolí obce. 
 
 
V Hnátnici 29.3.2025    za ženy: Jaroslava Pražáková 


